
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation 
till Regionstyrelsens ordförande Lennarth Förberg (M)  

 

Angående Regionstyrelsens beslut om en Coronakommission 
 

På Regionstyrelsens möte 26 augusti 2020 beslutades att tillsätta en 

Coronakommission vars ordförande liksom ledamöter skulle utses av styrelsens 

arbetsutskott. Kommissionen skulle påbörja sitt arbete under hösten 2020 och under 

arbetets gång ”återkoppla sina slutsatser fortlöpande till regionstyrelsen”. 

Slutrapporten skulle lämnas till styrelsen ”senast i samband med årsredovisningen för 

2020”. 

 

Därefter har inget hänt.  

 

Enligt beslutsunderlaget 26 augusti innebär ”kommissionens arbetsformer att  

samla in, föreslå och testa förslag till åtgärder som kan bidra till ett bättre krisarbete 

inom Region Blekinge. Kommissionens arbete ska präglas av bredd, öppenhet och 

målinriktning. En plan för kommunikation ska upprättas.” Kommissionens uppdrag 

att utvärdera hur Region Blekinge agerat under pandemin, innefattade även att 

exempelvis utvärdera roller och ansvarsfördelning mellan olika aktörer, hur arbetet 

för att hantera krisen i näringslivet fungerat, belysa Blekinges förmåga att nå ut med 
myndighetsinformation samt ”utvärdera de åtgärder som har vidtagits för att klara 

ekonomin på bästa sätt möjligt”. 

 

Regionfullmäktige hanterar bokslutet på sammanträdet 7 april. En redovisning till 

Regionstyrelsen ”senast i samband med årsredovisningen för 2020” från en ännu inte 

utsedd Coronakommission, är alltså inte längre möjligt. 

 

Mot bakgrund av detta är mina frågor till Lennarth Förberg: 

 

Hur anser du att Regionstyrelsen hanterat beslutet om en 

Coronakommission? Hur avser du som Regionstyrelsens ordförande att 

verkställa Regionstyrelsens beslut?  
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Christina Mattisson (S) 


